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Abstract (en)
In a gas bubbling device on a vessel for a metallurgical melt, a gas bubble brick (3) is inserted into a perforated brick (2) of the vessel. On the
outside of the vessel, a fixing device (13) is arranged, to which a holding device (7) for the gas bubble brick (3) can be clamped. The installation
and removal of the gas bubble brick (3) is to be simplified. For this purpose, the gas bubble brick (3) is held on the holding device (7). The holding
device (7) can be released from the fixing device (13) by retracting means, taking along the gas bubble brick (3) from the operating position in the
perforated brick (2) into a maintenance position outside the perforated brick (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Gasspüleinrichtung an einem Gefäß für eine metallurgische Schmelze ist ein Gasspülstein (3) in einen Lochstein (2) des Gefäßes
eingesetzt. Außen an dem Gefäß ist eine Befestigungsvorrichtung (13) angeordnet, gegen die eine Haltevorrichtung (7) für den Gasspülstein
(3) verspannbar ist. Der Einbau und der Ausbau des Gasspülsteins (3) soll vereinfacht werden. Es ist hierfür der Gasspülstein (3) an der
Haltevorrichtung (7) gehalten. Die Haltevorrichtung (7) ist durch Auszugsmittel von der Befestigungsvorrichtung (13) lösbar, wobei sie den
Gasspülstein (3) von der Betriebsstellung in dem Lochstein (2) in eine Wartungsstellung außerhalb des Lochsteins (2) mitnimmt.
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